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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Fajdo Begović (KLGB nositelj: Donald Blašković) je na 
2. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine postavio 
vijećničko pitanje: 
 
„Drugo pitanje odnosi se također na tu lokaciju. Naime, postavljeni su stupovi za RUNE Internet 

i kablovi vise sa njih gotovo do poda. Kamioni komunalnog naprimjer ne mogu normalno proći, 

već djelatnici izlaze van i štapom dižu kablove kako bi se kamion provukao. Kontaktirali smo 

izvođače no problem nije riješen, možete li vi ikako utjecati na to da se situacija ispravi?“ 

 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom: 
„Tvrtka RUNE svoje kablove postavlja na temelju suglasnosti koju dobiva od vlasnika stupova 
i javnih površina u naselju, a to su prije svega HEP, HT i naravno Grad Labin. Sa HT-om i 
HEP-om RUNE imaju ugovor o korištenju njihovih stupova za postavljanje svoje mreže gotovo 
bez ograničenja. I tu leži najveći dio problema. U početku je i Grad Labin dozvoljavao takvu 
praksu od koje se odustalo u trenutku kada se vidjelo kamo takvo postavljanje kablova vodi. 
Suglasnosti Grada, od kada ih ja potpisujem su isključivo za podzemno vođenje kablova. 
Trenutno Grad ni ne izdaje suglasnosti dok tvrtka RUNE ne sanira i vrati u tzv. prvobitno stanje 
nekoliko pozicija i prekopa po cijelom gradu. Za sve probleme je najbolje kontaktirati direktno 
tvrtku RUNE odnosno mi smo u kontaktu stalno s njima i stalno se natjeravamo u ispunjavanju 
tih njihovih obaveza. Oni su dostupni naravno na internetu, preko kontakta koji je tamo 
naznačen, a i preko kontakta koji je naznačen u ugovorima koje oni sklapaju sa svojim 
korisnicima.“ 
 
Gradonačelnik Donald Blašković dodatno navodi: 
„Što se tiče problema s kablovima i RUNE, osim što su na internetu, obećavam da ćemo 
kontaktirati predstavnike RUNE i nadam se da se u budućnosti takve stvari neće dešavati i da 
ćemo konkretan problem, ne samo na Vinežu nego i na drugim područjima u gradu Labinu, 
gdje je tvrtka RUNE izvršila svoje radove, da će se sanirati nedostaci. Navedene kablove ćemo 
dignuti, ako ništa drugo, ćemo mi angažirati tvrtku da se poveže s vezicama, na žalost, kao 
što je bilo povezano i prije.“ 
 
 S poštovanjem, 

          PROČELNICA 

                 Loreta Blašković, v.r. 


